中国科学院普定喀斯特生态系统观测研究站
数据资源使用申请表
Puding Karst Ecosystem Research Station,
Chinese Academy of Sciences
Data resource use application form

编号(No.):PD-XXXX-XX
	申请人（单位）基本情况
Basic information

	申请单位名称
Institution
	
	申请人姓名
Name
	

	电子邮箱
Email
	
	合作人姓名
Partner name
	

	职位/职称
Position/title
	
	移动电话:
Mobile：
	

	详细地址
Address
	

	申请使用普定站数据资源的相关内容
The Data Information

	使用目的
Objective
	(A brief description of the purpose and necessity of the data: application for the project, publication of the article, project implementation design, etc.)
（数据的用途和必要性的简要说明：申报项目、发表文章、项目实施设计等）

	任务来源
Task&Funds
	(Application data is used to complete project task sources, such as the National Natural Science Foundation, 973, 863, etc.Official title, funding number, project leader or instructor)（申请数据用于完成项目任务来源，如国家自然科学基金、973、863等，
正式课题名称、资助号、课题负责人或指导教师）

	所需资料名称
Data Name
	（申请数据资料名称）
(The application data)

	内容、种类、范围、精度及数量
Content, type, scope, accuracy and quantity
	所需数据的详细目录（如：数据的时间段、样地、项目、内容等）
对应数据分类种类与级别：一级数据（CERN数据）、二级数据（基础辅助数据）、三级数据（长期发展数据）、四级数据（专题数据）
Detailed catalog of required data (eg time period, sample plot, project, content, etc.)
Corresponding data classification types and levels: primary data (CERN data), secondary data (basic investigation data), tertiary data (long-term development data), four-level data (project data)


	数据使用
预期产出成果
Data use
For Expected productivities
	使用该数据拟产出的相关成果：包含文章、项目、专利、奖项等。
Relevant outcomes to be produced using this data: including articles, projects, patents, awards, etc.



	申请人承诺
Applicant's promise
	我保证已阅读《普定站科学数据共享管理办法》，承诺数据申请表内容的真实性。如果获得所申请数据，我将严格遵守普定喀斯特生态系统观测研究站数据管理的有关规定，切实保证申请数据的真实用途，严格遵守数据使用范围。在其成果发表后，承诺在使用数据完成的研究论文、专著和学位论文等研究成果的适当位置致谢，并及时将成果（纸质2份或电子版1份）交给生态站负责人收存。不得以任何方式将审批获取数据以及由这些数据经单位换算、介质转换或度量变换后形成的资料有偿或无偿的形式向本人以外的个人或单位提供。若填报失实和违反规定，本人将承担全部责任。
I promise to read the "Pu Ding Station Scientific Data Sharing Management Measures" and promise the authenticity of the data application form. If I obtain the requested data, I will strictly abide by the relevant regulations of the data management of the Puding Karst Ecosystem Research Station, and effectively guarantee the true use of the application data and strictly abide by the scope of data use. After the publication of the results, promised to give thanks to the appropriate research results of research papers, monographs and dissertations completed using data, and timely hand over the results (2 copies of paper or 1 electronic version) to the person in charge of the ecological station. The data obtained by the approval of the approval and the data formed by unit conversion, media conversion or measurement conversion may not be provided to individuals or units other than the person in a paid or unpaid form. If you report the inaccuracy and violate the regulations, I will bear full responsibility.

Applicant（申请人签字）

Date         年　　月　　日

	数据管理机构
Data management agency
	
Signature（签字盖章）
Date        年　　月　　日

	站长意见
The Director Signature
	Signature（签字盖章）
                                        Date        年　　月　　日

	专题数据
项目负责人意见
Project data
PI Signature
	Signature（签字盖章）
                                        Date        年　　月　　日

	备注
Remarks
	数据使用成果标注（合作发表文章、图件引用、致谢等）：
[bookmark: _GoBack]Data use results labeling (cooperation published articles, map references, acknowledgements, etc.)
中国科学院普定喀斯特生态系统观测研究站，环境地球化学国家重点实验室，中国科学院地球化学研究所，普定，562100，贵州
Puding Karst Ecosystem Research Station, State Key Laboratory of Environmental Geochemistry, Institute of Geochemistry, Chinese Academy of Sciences, Puding, 562100, China


注意事项：
1、本申请表一式填写两份，报送申请一份，申请人留存一份。
2、申请人不得以任何形式向第三方提供或分发数据。
3、由于申请人不当行为造成的任何数据扩散后果，应由申请人承担。
请打印并填写以上部分，通过邮寄或送递形式发送至普定站数据管理办公室
通信地址：550081，贵州省贵阳市观山湖区林城西路99号中国科学院地球化学研究所
联系人：陈佳，15185152838
Precautions:
1. Fill in two copies of this application form and submit one application. The applicant will keep one copy.
2. The applicant shall not provide or distribute the data to third parties in any form.
3. Any consequences of data dissemination caused by the applicant's misconduct shall be borne by the applicant.
Please print and fill out the above section and send it to the Puding Station Data Management Office by mail or delivery.
Address: 550081, Institute of Geochemistry, Chinese Academy of Sciences, 99 Lincheng West Road, Guanshanhu District, Guiyang City, Guizhou Province
Contact: Chen Jia, 15185152838
